
 

 

Komise mládeže 

20. 6. 2025, 14:00, Ostrava-Vítkovice 

• Přítomni: Sobčíková, Škrabal, Černý, Kopecký, Vojtek, Koutník, Chlumecký, Větrovcová 

• Omluveni: Němec, Dejdar,  

• Zápis: Koutník 

• Další schůze: srpen, listopad, březen, ostatní on-line nebo dle potřeby. 

 

1) Zahájení Jana Sobčíková 

a. Uvítání členů KM. 

b. Z dozorčí rady pověřen Jakub Hřib kontrolou KM. 

2) Plán práce KM 

a. Návrh rozpočtu do konce srpna. Návrh připraví JK a JS, předloží KM ve druhé polovině srpna. 

b. Návrh změn k SCM a AA – srpen. 

c. Výběrového řízení SpS – listopad. 

d. Školní soutěže – k probrání v listopadu, aby se případné změny upravili včasně. 

e. Schvalování atletů do SCM a AA. 

f. Hodnocení ČPTM – leden. 

g. Směrnice a prováděcí pokyny jsou na webu. 

h. Návrhy na zaměření práce KM: 

i. Školní soutěže 

ii. Standardní soutěže, jejich systém a organizace 

iii. Metodika 

iv. Univerzitní sport 

3) Práce OM 

a. Jan Koutník shrnul oblasti práce oddělení mládeže: 

i. Analýzy 

ii. Metodika a brožury 

iii. Testovací srazy 

iv. Seminář ČPTM 

v. Koncepční otázky a projekty 

vi. Spolupráce se sekcemi 

vii. Reprezentační výpravy a soutěže 

viii. Programy ČPTM (SpS, SCM, VSCM, VSCM plus, AA, ext. SG) 

ix. Trenérská rada 

x. Personální trenérské vedení 

4) Školní soutěže (diskuze před zahájením schůze) 

a. Štafetový pohár – 681 škol zapojených. Benešov 

i. Chlumecký – návrh do 5. třídy bez treter 

b. Pohár rozhlasu – Pardubice, proběhlo vše v pořádku 

i. Škrabal shrnul drobné připomínky. Měla by to být především náborově motivační akce. 

A to včetně zaujetí učitelů. 

ii. Možnost zaujetí sportovců z jiných sportů. 



 

 

iii. Problém v AK2 

c. Dotaci na MŠMT žádá spolek Atletika do škol z.s. 

i. Část rozpočtu jde vždy z ČAS. 

ii. Podmínky se mění každoročně. 

 


